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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
26.09.. 2011 roku 

godz.15
30 

 

PROTOKÓŁ NR   XIV/ 2011 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad. 1 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji stwierdzając prawomocność obrad; na 
sesję przybyło 15 radnych, (wszyscy obecni). 
 
Przewodniczący RG odczytał treść wniosku  Wójta Gminy z dnia 26 września 2011r. o zmianę 
porządku obrad tj. przesunięcie kolejności podejmowanych uchwał; nie wniesiono żadnych uwag. 
Rada Gminy przy 15 głosujących  15 głosami za przyjęła zmiany w porządku obrad sesji ,który 
przedstawia się następująco:  
 
1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 
        Stan bezpieczeństwa w Gminie Nędza – przedstawi  kierownik Posterunku w Kuźni R. Henryk    
                                                                                                                                           Linek 
2.   Zatwierdzenie Protokołu Nr  XI  / 2011 ; Protokołu nr XII /2011; Protokołu Nr XIII/2011  
poprzednich sesji . 
 

3. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach podejmowanych w 
okresie między sesyjnym. 

 
4. SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między sesyjnym  i z 

wykonania uchwał Rady Gminy . 
 

5. PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 
1. przyjęcia regulaminu wyboru ławników ; 
2. wyboru ławników na kadencję w latach 2012-2015.- wybór Komisji Skrutacyjnej; głosowanie tajne, przyjęcie uchwały. 
3. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla obszaru obejmującego Sołectwo Łęg w części 

dotyczącej wyznaczonego obszaru ; 
4. uchylająca uchwałę Nr XI/86/2011 Rady Gminy Nędza z dnia 1 sierpnia 2011r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 

na realizację zadania pod nazwą „Termomodernizacja budynku wielofunkcyjnego przy ul. Raciborskiej 55a w Zawadzie Książęcej 
w Gminie Nędza; 

5. zmieniająca Uchwałę Nr JX/460/10 Rady Gminy Nędza z dnia 8 listopada 2010r. w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla Zakładu Wodociągów i Usług Komunalnych w Nędzy na 2011 rok;  

6. zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2011 Gminy Nędza Nr III/ 15 /10 z dnia 28 grudnia 2010r 
7. zmian w budżecie gminy na 2011 rok; 
8. zmieniająca Uchwałę  nr III/14/10 Rady Gminy Nędza z dnia 28 grudnia 2010 r. w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nędza ; 
9. utworzenia samorządowej instytucji kultury w Gminie Nędza pod nazwą „Gminne Centrum Kultury w Nędzy” i nadania jej statutu;  
10. opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola ,dla których organem prowadzącym jest Gmina Nędza; 
11. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego oraz określenia 

warunków udzielenia bonifikaty i wysokość stawek procentowych 
12. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości ; 
13. nadania nazwy placowi na terenie Sołectwa Nędza ; 
14. nadania nazwy ulicy w Sołectwie  Szymocice ; 

 

6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 
 
7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 
  1) Regionalna Izba Obrachunkowa w Katowicach -  pozytywna opinia o przedłożonej przez Wójta 
Gminy Nędza informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2011 r.     
 
8.  ZAMKNIĘCIE SESJI . 
 

 

Kierownik Posterunku Policji w Kuźni Raciborskiej asp. Henryk Linek przedstawił radnym 
„Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Policji w Kuźni 
Raciborskiej” – zał. do Protokołu. 
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Przewodniczący RG odczytał treść pisma dyrektor  Przedszkola w Nędzy usprawiedliwiającej 
nieobecność na sesji (zał.)  
  
Ad.2 
 
Do protokołów z poprzednich sesji radni nie wnieśli żadnych uwag. 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 13 głosami za , 2 głosami wstrzymującymi się przyjęła Protokół Nr 
XI/2011  sesji w dniu 1.08.2011r. ; Protokół Nr XII/ 2011 sesji w dniu 25.09.2011r. i Protokół Nr XIII / 
2011 sesji w dniu 2.09.2011r. 
 
Ad.3 
 
Przewodniczący RG poinformował ,że pełnił cotygodniowy dyżur w Urzędzie Gminy w Nędzy. 
 
Ad.4 
 
Wójt Gminy Anna Iskała odczytała treść „Sprawozdania …” ze względu na wyjazd do Katowic w dniu 
przygotowywania materiałów na sesję  nie zostało przesłane radnym . 
 
Radny Marian Gzuk podziękował za pomoc przy zorganizowaniu Dożynek Powiatowych.  
 
Ad.5 
 

1) Przewodniczący RG odczytał treść regulaminu wyboru ławników ; nie wniesiono 
żadnych pytań.  

 
Rada Gminy przy 15 głosujących ,15 głosami za ( jednogłośnie) przyjęła Uchwałę Nr XIV / 94 / 2011 
w sprawie  przyjęcia regulaminu wyboru ławników. 
 

2) wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie : Renata Bienia, Jan Francus, Karol 
Kalemba (radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji);  Przewodniczącą Komisji 
Skrutacyjnej wybrana została radna Renata Bienia ; przeprowadzono tajne 
głosowanie; Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Renata Bienia odczytała treść 
Protokołu ( zał. do uchwały).;ławnikami wybrano: Ryszarda Cieślika, Jerzego Jordana, 
Helge Kycia - Szczurek i Krystynę Tront.;  

Przewodniczący RG odczytał treść przyjętej Uchwały Nr XIV / 95/2011 w sprawie wyboru ławników 
na kadencję w latach 2012-2015. 
 
 

3) Wójt Gminy wyjaśniła ,że proponowana zmiana w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla obszaru obejmującego sołectwo 
Łęg w części dotyczącej wyznaczonego obszaru dotyczy zapisów w dwóch punktach 
:nachylenia dachu na budynkach przeznaczonych pod działalność gospodarczą 
(wiaty) – § 4 pkt 2c ,taki zapis mają wszystkie PZP , więc może będą również kolejne 
zmiany ,te budynki ,które już stoją pozostają bez zmian; radny Krystian Placzek 
powiedział ,że to inwestor powinien przestrzegać zapisów ;Wójt Gminy powiedziała , 
że żaden architekt nie zatwierdzi poprzedniego kąta nachylenia dachu; innych pytań 
nie zgłoszono. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XIV / 96/ 2011 
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla obszaru 
obejmującego sołectwo Łęg w części dotyczącej wyznaczonego obszaru. 
 

4) Wójt Gminy wyjaśniła ,że wpłynęło pismo z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska ,że w 2011 roku brak środków na planowaną inwestycję i zadanie zostaje 
przesunięte do sfinansowania w 2012 roku , musimy wycofać środki z budżetu 
,projekt został przyjęty ,za 4 miesiące będzie dofinansowanie; radny Henryk Postawka 
stwierdził ,że zdarza się to po raz pierwszy i zapytał o liczbę budynków już 
sfinansowanych ze środków Funduszu; Wójt Gminy potwierdziła ,że jest ich w Gminie 
kilkanaście; innych pytań nie zgłoszono. 
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Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XIV / 97 / 2011 
uchylająca uchwałę Nr XI /86/2011 Rady Gminy Nędza z dnia 1 sierpnia 2011r. w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na realizację zadania pod nazwa „ Termomodernizacja 
budynku wielofunkcyjnego przy ul. Raciborskiej 55 a w Zawadzie Książęcej w gminie Nędza”.  
 
 

5) skarbnik gminy odczytała treść proponowanych zmian stawek dotacji przedmiotowych 
dla ZWiUK w Nędzy ;Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię ( 5 głosów za,1 wstrzymujący się) ;nie 
zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 14 głosami za, 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się przyjęła Uchwałę Nr XIV / 98 / 2011 zmieniającą Uchwałę Nr LV /460 /10 Rady Gminy Nędza  
z dnia 8 listopada 2010 r. w sprawie : ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 
Wodociągów i Usług Komunalnych w Nędzy na 2011 rok. 
 

6) skarbnik gminy omówiła proponowane zmiany uchwały budżetowej ,jest to 
czyszczenie budżetu ; Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 14 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się przyjęła Uchwałę Nr XIV / 99 /2011 zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2011 Gminy Nędza 
Nr III/15/10 z dnia 28 grudnia 2010r.   
 

7) skarbnik gminy omówiła proponowane zmiany uchwały budżetowej ,jest to związane z 
otrzymaniem środków na drogi dojazdowe do pól ; Przewodnicząca Komisji Finansów 
i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię; nie zgłoszono 
żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr  XIV / 100 / 
2011 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 
 

8) skarbnik gminy omówiła proponowane zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Nędza , związane jest to z wprowadzonymi m.in. na sesji zmianami w 
budżecie gminy; Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja 
Kowol potwierdziła pozytywną opinię; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XIV / 101/2011 
zmieniającą Uchwałę Nr III/14/10 Rady Gminy Nędza z dnia 28 grudnia 2010 r. w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Nędza.  
 

9) Wójt Gminy powiedziała ,że przedłożony projekt uchwały to drugi etap prac 
związanych z reorganizacją placówek kultury w Gminie ,jest to podział najbardziej 
prawidłowy , wniosek Komisji Oświaty ,Kultury i Sportu aby do nazwy dodać „ Sportu i 
Rekreacji” budzi zastrzeżenia nadzoru prawnego ,ze względu na zastosowanie w 
jednej instytucji dwóch ustaw :o sporcie i o kulturze, będą tu  kolidowały przepisy 
ustawowe ,sprawy zatrudnienia zostaną określone w regulaminie organizacyjnym 
przygotowanym przez dyrektora Centrum, w przedłożonym projekcie uwzględnić 
należy następujące zmiany: w § 3 zamiast „punkty filialne” należy wpisać „filia”  , w § 9  
pkt 10 otrzymuje brzmienie”  wynajmować lub wydzierżawiać lokale oddane w 
użyczenie” , § 10  pkt 3 otrzymuje brzmienie” Centrum wykonuje także zadania z 
zakresu organizowania działalności kulturalnej zlecone przez Organizatora”.; 
Przewodniczący RG zapytał o wysokość środków finansowych; główny specjalista 
Edyta Szajt potwierdziła ,że dotacja z budżetu gminy pozostanie bez zmian ,wyliczono 
np. umowy zlecenia po 15 zł /godz.  brutto 2 lub 3 razy w tygodniu , dyrektor otrzymał 
niższy dod. funkcyjny -10% - wstępnie jest to ok. 4100 kosztów miesięcznych na 
płace ,w roku wynagrodzenia i pochodne nie powinny przekroczyć 70 tyś. zł ;  radny 
Jan Francus zapytał o § 14 –dyrektora powołuje i odwołuje wójt-bez konkursu; radny 
Julian Skwierczyński powiedział ,że po 1 lipca 2011r. przekształcenie kultury w 
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Gminie nie było potrzebne, o tym powinien wiedzieć radca prawny ; Przewodniczący 
RG stwierdził ,że czas pokaże jak wyglądają finanse – do 31marca dyrektor składa 
RG sprawozdanie roczne; Wójt Gminy powiedziała ,że w lutym dyrektor Malicki 
wyraźnie w opinii potwierdził stanowisko Gminy,  dotychczasowe rozwiązanie było 
błędne ; radny Karol Kalemba zapytał o wsparcie finansowe dla działalności 
artystycznej, Wójt Gminy potwierdziła , tak sołectwo może zostać dofinansowane , o 
zatrudnieniu decyduje Wójt Gminy konkurs nie musi być przeprowadzany ,powołanie i 
odwołanie to metoda z kodeksu pracy ; radny Roman Marcol zapytał o organizacje 
festynu majowego, czy Centrum też przystąpi do konkursu; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że dyrektor Centrum przygotuje część artystyczną ;radna Renata 
Bienia zaproponowała ,że wykonane prace na kółkach zainteresowań można 
sprzedać i przeznaczyć na dalszą działalność; radny Jan Francus powiedział ,że od 
1.11 w Górkach Śl. będzie filia świetlicy- tak; radny Henryk Postawka dodał ,że  na 
taką chwilę czekał , można organizować wystawy ,wernisaże itp. ; Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Henryk Postawka potwierdził pozytywną opinię 
,zgłoszone wnioski do projektu uchwały uwzględniono, za utworzeniem Centrum 
głosowała cała Komisja; innych pytań nie zgłoszono. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 13 głosami za , 1 głosem przeciwnym i 1 głosem wstrzymującym 
się  przyjęła Uchwałę Nr XIV / 102 /2011 w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury w 
Gminie Nędza  pod nazwą „Gminne Centrum Kultury w Nędzy” i nadania jej statutu. 
 
 

10) Wójt Gminy potwierdziła ,że do kompetencji dyrektorów przedszkoli należą sprawy 
zajęć dodatkowych , za każdą dodatkową godzinę ponad 5 godzin bezpłatnych 
pobierać będą 1,20 zł , ponadto uzgodniono z nadzorem prawnym zapis ,że 
zwolnienie dotyczyć będzie trzeciego i każdego następnego dziecka w rodzinie 
uczęszczającego do przedszkola, dyrektorki były poinformowane o sesji ,ale one 
wykonują uchwały organu stanowiącego , konsultacje przeprowadzono i nie mają 
zamiaru ingerować w decyzje ,jest to i tak najniższa stawka w Powiecie ;radny Julian 
Skwierczyński zapytał ,jaka jest kondycja przedszkoli ,czy teraz sobie radzą ;główny 
specjalista Edyta Szajt poinformowała ,że za 2010 rok z tytułu opłat pobrano kwotę 
82 601,00zł , utrzymanie przedszkoli kosztowało budżet 1 748 802,87 zł , więc wkład 
rodziców to 4,72% ,od stycznia do sierpnia 2011 r. ten wkład to 6,75 % ,nowe stawki  
wpłyną w przyszłym roku; radny Rafał Lincner zapytał o kwestię pobierania opłaty, 
rodzic może zabrać dziecko wcześniej ,czy odebrać później ;Wójt Gminy potwierdziła 
,że płaci się za to co się deklaruje ,tylko zwrot będzie np. podczas choroby dziecka ; 
radny Julian Skwierczyński zgłosił wniosek formalny:  w § 1 dodać ust. 4 – zwrotowi z 
ust. 2 podlegać będą kwoty z przyczyn losowych ;  dodać ust.5 –wprowadza się 
indywidualne –w poszczególnych dniach tygodnia- godziny „ np. od 9- do 15 –będzie 
to w gestii dyrektora; Wójt Gminy potwierdziła ,że jest to wewnętrzna sprawa 
dyrektora , oprócz stawki za każdą następną godzinę na nic nie będziemy wpływać; 
Przewodniczący RG potwierdził ,że wniosek przyjęto i będzie poddany pod 
głosowanie; radny Henryk Postawka zapytał o wysokość subwencji na przedszkola: 
Wójt Gminy odpowiedziała ,że to jest zadanie własne gminy , ponadto Gmina dopłaca 
do utrzymania szkół i ponosi konsekwencje awansu nauczycieli; radna Gizela 
Marondel powiedziała , że my ustalamy 1,20 zł a resztę w regulaminie przedszkola 
określa dyrektor ;Wójt Gminy  wyjaśniła,że określone zajęcia prowadzi się w grupach , 
na pewno trudno ustalać to indywidualnie dla przedszkolaka; innych pytań nie 
zgłoszono. 

Poddano pod głosowanie wniosek radnego Juliana Skwierczyńskiego: Rada Gminy przy 15 
głosujących , 1 głosem za , 11 głosami przeciwnymi i 3 głosami wstrzymującymi się wniosek odrzuciła. 
 
Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały . 
 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 14 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się przyjęła Uchwałę Nr XIV / 103 /2011 w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 
, dla których organem prowadzącym jest Gmina Nędza. 
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11) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ; Wójt Gminy potwierdziła ,że 
nieruchomość ta to mieszkanie w domach czynszowych w Nędzy ,najemca wyraził 
chęć wykupu , uregulowano całość zadłużenia na tym mieszkaniu , proponowana 
przez radnych bonifikata to 85% ,ale na wszystkie sprzedawane mieszkania w Gminie  
stosowano bonifikatę w wysokości 80%, wstępna wycena to ok. 41 tyś. zł , więc 
najemca za całość zapłaci ok. 8 200,00 zł ;nie zgłoszono żadnych pytań . 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za  ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XIV / 
104/2011 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej na rzecz 
najemcy lokalu mieszkalnego oraz określenia warunków udzielenia bonifikaty i wysokość stawek 
procentowych. 
 
 

12) Wójt Gminy wyjaśniła ,że jest to działka przeznaczona pod sieć kanalizacyjną wzdłuż ulicy 
Spółdzielczej w Nędzy  ,właścicielem jest Rolnicza Spółdzielnia Produkcyjna ,która za 0,0439 ha 
żąda 6 585 zł – po 15 zł za m²; nie zgłoszono żadnych pytań . 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr XIV / 105 
/2011 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości . 
 

13) Wójt Gminy potwierdziła ,że inicjatorem projektu uchwały jest Wiceprzewodniczący RG 
Krystian Okręt ; Wiceprzewodniczący RG Krystian Okręt powiedział ,że na poprzednich 
sesjach i w Gazecie Samorządowej szczegółowo omówił tę nieznaną postać z literatury ,jest 
to część związana z realizowanym Programem Edukacyjnym –związki Nędzy z literaturą – 
jest również możliwość wyjazdu do Muzeum,  uroczyste nadanie nazwy nastąpi po 
uruchomieniu Orlika; radny Roman Marcol proponuje zawnioskować o środki na utwardzenie 
placu , Wójt Gminy potwierdziła ,że obecnie realizowany jest cały cykl- Orlik, świetlica, 
elewacje na budynku po byłym gimnazjum ,kanalizacja , przyjdzie czas i na plac; nie 
zgłoszono żadnych pytań; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie) przyjęła Uchwałę Nr XIV / 106 
/2011 w sprawie nadania nazwy placowi na terenie sołectwa Nędza. 
 

14) Wójt Gminy powiedziała ,że wyznaczona ulica ciągnie się od cmentarza w kierunku lasu w 
Szymocicach ,tam jest nasza przepompownia, wzdłuż drogi powstają nowe budynki i 
wydzielono nowe działki pod zabudowę ;nie zgłoszono żadnych pytań ; Przewodniczący RG 
odczytał treść projektu uchwały. 

Z sali obrad wyszedł radny Jan Francus( 18
05

-18
10

) . 
 

Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XIV / 107 
/2011 w sprawie nadania nazwy ulicy w Sołectwie  Szymocice . 

 
Wiceprzewodniczący RG Krystian Okręt zaproponował zmiany nazw ulic w Gminie np. ul. Koniewa w 
Łęgu ;Wójt Gminy zaproponowała, aby z wnioskiem w tej sprawie wystąpili sami mieszkańcy ,wiąże 
się to z wymianą ich dokumentów . 

 
 

Wójt Gminy powiedziała ,że skoro przyjęto wszystkie przedłożone projekty uchwał  - w tym momencie 
oficjalnie na sesji Rady Gminy w obecności Przewodniczącego Rady Gminy przedłoży do wglądu 
radnemu Julianowi Skwierczyńskiemu  dokumenty wpłat za wynajem pomieszczeń w czasie 
prowadzonej kampanii wyborczej ; radny Julian Skwierczyński powiedział ,że w interpelacji zwrócił się 
o to ,aby je otrzymać na piśmie ,czyli kopie, a nie do obejrzenia na sesji; Wójt Gminy odpowiedziała 
,że dokumenty te posiada pełnomocnik jej komitetu wyborczego i wcale nie ma obowiązku ich 
kopiowania ,Komitet rozlicza się u Komisarza Wyborczego ; radny Julian Skwierczyński odmówił 
przyjęcia do wiadomości faktu przedłożenia dokumentów.  
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Ad.6  
 

Radny Krystian Placzek powiedział ,że złożył na piśmie w sekretariacie dwie interpelacje ;innych nie 
zgłasza. 

 
Ze względów osobistych ( umówiona wizyta u kardiologa ) o godz.18

30
 salę obrad opuściła sekretarz 

gminy Krystyna Tront ( protokolant)  ;Przewodniczący RG powiedział ,że skoro sesja jest nagrywana 
kolejne interpelacje i zapytania radnych zostaną odsłuchane z nagrania.  
 
Radny Karol Kalemba: 

1) podziękował za pomoc w realizacji rowu w Szymocicach ; 
2) zapytał ,czy możliwa jest interwencja w sprawie szamb przy budynkach Nadleśnictwa w 

Szymocicach ; zostanie to sprawdzone; 
3) zapytał o szanse naprawy nawierzchni ul. Leśnej ,aby można było dojechać do Szymocic. 

 
Wójt Gminy poinformowała radnych ,że sytuacja taka istnieje od lat, most Gmina ma utrzymywać , 
a właściciel nic nie robi ,to samo z kładkami nad torami ,  należy to do PKP ,ale dalej się odwołują , po 
18.08. złożyli kolejną skargę na decyzję Głównego Inspektora Nadzoru Budowlanego, drugi problem 
to dowóz dzieci do szkoły ,nie ma chodnika bo na drodze wojewódzkiej nikt go nie wybuduje , nie ma 
kładki  , a nie ma również możliwości ,aby nasz busik dowiózł te dzieci do szkoły ,zaś za dowóz 
autobusem szkolnym rodzice musieliby płacić ,bo nie jest to aż 3-4 km. 

 
Radny Krystian Placzek : 

1) wnioskował założenie lamp ulicznych „na taranie”; Wójt Gminy odpowiedziała ,że pisma już 
zostały wysłane ,czekamy na odpowiedź z Vattenfall; 

2) podziękował za barierki ustawione na wale w Łęgu; 
3) zapytał ,czy jest prawdą ,że to on namieszał na spotkaniu w Łęgu w sprawie podziału środków 

funduszu sołeckiego , chodziło o budowę mostków w Łęgu ;Wójt Gminy odpowiedziała ,że to 
Pan stwierdził na Zebraniu Wiejskim ,że Nędza i klub chcą  sobie organizować festyny w tak 
dużym namiocie  ; 

4) zapytał dlaczego na Zebraniu Wiejskim w Zawadzie Ks. jest obecny Przewodniczący RG i 
dlaczego jest tam ściągana prasa ,skoro decyzja należy tylko i wyłącznie do mieszkańców. 

Przewodniczący RG odpowiedział ,że prasa ma prawo być wszędzie , był również tam 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej ; dyskusję zakończono. 
 
 
Radna Renata Bienia : 

1) wyjaśniła, że artykuł w prasie nie odzwierciedla całej sytuacji , ; w 2008 roku GOPS na 
Program SZANSA pozyskał ok.50 tyś. zł ,w 2009 r. ok.100 tyś. zł; w 2010 roku prawie 190 tyś. 
zł , w 2011r. to 122 726 zł ,z tego wkład Gminy to 10,5% ; z realizacji wynika ryzyko nie 
zaliczenia wydatków tzw. niekwalifikowalność wydatku  ,na to nikt realizujący programy nie ma 
wpływu ;Wójt Gminy podkreśliła ,że ważne są środki pozyskiwane ,a nie pomówienia w prasie. 

 
Radny Julian Skwierczyński  stwierdził ,że będzie interpelacje i zapytania czytał z kartki; 
Przewodniczący  RG po raz kolejny poprosił go o zachowanie zasady, że albo jest forma pisemna i nie 
ma odczytywania na sesji albo forma ustna , ,nie mogą być dwie te same :na piśmie i ustnie; radny 
Julian Skwierczyński rozpoczął odczytywanie : 
 
1) „ Przewodniczący Rady Gminy Nędza zapytanie radnego: na sesji Rady Gminy Nędza w dniu 
1.08.2011 zamiast udzielić mi odpowiedzi na zapytanie z dnia 27.06.2011 dokonał Pan pomówienia 
mojej osobie jako radnego przypisując mi słowa i wystąpienie na sesji ,których ja nie wypowiedziałem 
lecz dokonał Pan tego sam. Dobitnie świadczy o tym artykuł w Nowinach Raciborskich pt „gdy 
urzędnik ma zły dzień” gdzie również pani radna Bienia Panu zwróciła uwagę ,z dnia 15.03.2011 
strona 19 tej tabeli. Ten przekręt i kłamstwo dobitnie świadczy do jakiego chamstwa posuwa się Pan 
na sesjach  i nie tylko .Tym swoim atakiem na  moją osobę wykazał się Pan jak wielkim krętaczem i 
mataczem jest Pana osoba. Świadczy też to w jaki sposób usiłuje Pan niszczyć radnych mających 
swój własny kręgosłup a nie na ślepo akceptujących Pana stanowisko i potrzeby. Tym zachowaniem i 
postępowaniem zbestrzeszcza Pan zaszczytną funkcję przewodniczącego Rady Gminy. Dlatego 
zapytuję Pana od kiedy stanie się pan uczciwym i prawdomównym radnym? Czy ma pan zamiar 
kiedykolwiek stać się człowiekiem uczciwym i prawdomównym w swoim postępowaniu?  „ 
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( tego pisma radny Julian Skwierczyński nie oddał Przewodniczącemu RG  )  
 

2) zapytanie radnego dot.  rolnika Joachima Melcz zostało odczytane i przekazane 
Przewodniczącemu RG ( zał. do Protokołu). 

 
3) „ więc następne zapytanie radnego ustne ale też przeczytam : 
nowa Pani dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej wybrana w drodze konkursu od kilku miesięcy jest w 
ciąży  dokładnie od miesiąca przebywa na zwolnieniu lekarskim. Czy został spełniony pkt 10 
warunków konkursu na dyrektora? Powyższe dane uzyskałem w Wodzisławiu Śląskim dlatego pytam 
panią Wójt czy te fakty były znane przy podejmowaniu decyzji po dopuszczeniu tej pani do konkursu a 
następnie do powołania przez Panią na dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Nędzy…… „  
 
Radny Jan Francus powiedział: tej pani my do łóżka nie zaglądali kiedy zaszła w ciążę – zrobić 
porządek z panem nie da rady niektórzy są niereformowalni – może pan dalej kontynuować ; 
 
 
Wiceprzewodniczący RG Krystian Okręt odczytał treść wystąpienia ( zał. do Protokołu) następnie treść 
tego wystąpienia przekazał radnemu Julianowi Skwierzyńskiemu i obecnemu na sesji redaktorowi 
Nowin Raciborskich. 
 
Przewodniczący RG odebrał głos radnemu Julianowi Skwierzyńskiemu dodając uwagi do 
postępowania radnego: 

 dwa pisma nie zostały złożone 

 radny Julian Skwierczyński wszędzie przedstawia ,jak to jest źle traktowany, odbiera mu się 
głos na sesjach; 

 czy prawdą jest ,że Pan zabiera młodzieży z Zawady  piłki i je przecina ,tylko dlatego że grają 
na łące pod Pana domem, taka piłka to koszt ok.100 zł  

 na niewygodne dla Pana pytania nigdy nie uzyskałem odpowiedzi . 
 
Radna Renata Bienia stwierdziła, że to co dzieje się dzisiaj na sesji urąga wszelkim zasadom 
wychowania, zapytała do której szkoły uczęszczał radny Skwierczyński ,gdzie nauczono go takich 
zwrotów i obelg, jako senior powinien Pan służyć młodszym przykładem.  
 
Dyskusję bardzo burzliwą zakończono . 
 
Ad.7 
 
Radni zapoznali się z treścią opinii RIO w Katowicach. 
 
Ad.8 
 
Przewodniczący RG stwierdzając ,że dalsza dyskusja na sesji staje się bezprzedmiotowa , przyjęto 
wszystkie projekty uchwał i nie ma więcej pytań i wniosków merytorycznych zamknął sesję Rady 
Gminy Nędza w dniu 26 września 2011 roku godz. 19

06
. 

 
Na tym Protokół zakończono. 

 
Protokołowała K. Tront 
 
 
 
 


